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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INT ERPELACJ A 

 

w sprawie konieczności naprawy nawierzchni ul. Opatowskiej. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku ze zgłoszeniami mieszkańców dotyczącymi konieczności naprawy nawierzchni  

na fragmencie ul. Opatowskiej zwracam się z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych  

i przeprowadzenie remontu. Ulica Opatowska w krótkim fragmencie wykonana jest z pofrezu którego 

obecny stan techniczny pozostawia wiele do życzenia. W nawierzchni w ostatnim czasie pojawiło się 

dużo ubytków w związku z czym konieczna jest jej naprawa. 

 

 W związku z powyższym stanem faktycznym proszę o podjęcie koniecznych działań. 

  

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

  

Łukasz Kapustka 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 11 kwietnia 2024 r. 
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